



Sakliste for styremøte i Norges vektløfterforbund

Dag/Dato: 14.08.26 – 16.08.26

Sted: Gardermoen

Innkalt:

Navn	Funksjon	Innkalt	Ikke til stede
Stian Grimseth	President	x	
Christian Lysenstøen	Visepresident	x	
Louisa Hjelmås	Styremedlem	x	
Arne Grostad	Styremedlem	x	
Else-Karin Aaas	Styremedlem	x	
Erlend Raastad	Varamedlem	x	
Vilde Davidsen	Varamedlem	x	
Tryggve Duun	NVFs administrasjon	x	
Emelie Nilsen	NVFs administrasjon	x	

Sak nr.	Sakstittel
1/9/26	Godkjenning av innkalling og sakliste
2/9/26	Gjennomgang av protokollen fra forrige styremøte

3/9/26	Saker som ønskes behandles under eventuelt
4/9/26	Vurdering av habilitet
5/9/26	Referatsaker • Behandling av mandat for arbeidsgruppen for digitalisering. Styret har godkjent mandatet som ble sendt inn som forslag fra arbeidsgruppen. Kun det siste punktet endres noe, slik at det ikke referer til en bestemt sum, men til at det må jobbes innenfor budsjett. Dette fordi det allerede er brukt noe penger av årets budsjett (for eksempel ferdigstillelse av oppgaver som allerede var bestilt, og arbeid med nye vektklasser, nye rekorder). • Styret besluttet via mail (på grunn av ferieavvikling), at nytt ekstraordinært Ting skal avholdes via TEAMS onsdag 2. September klokken 18:00. • Utnevnelse av saksbehandler for varslingsaker GS har kontaktet Ina Kristin Aasvang, som har takket ja til å være saksbehandler i varslingsaker. Det innebærer at vi nå har to saksbehandlere. Dette er Nicolai Roness og Ina Kristin Aasvang.
6/9/26	Behandling av mail fra KU der det hevdes saksbehandlingsfeil I forrige styremøte behandlet styret to mailer fra KUs leder. Dette gjelder mail av 23. Juni 2023 der KUs leder ønsket protokolltilførsel som han rettet til ordstyrer under gjennomføring av Tinget. Den er behandlet i sak 11/8/26. Den andre gjelder mail av 26. Juni 2026 og om saksbehandlingsfeil. Denne ble behandlet i sak 12/8/26. I ettertid viser det seg at det kom inn ytterligere et krav om protokolltilførsel. Dette kravet kom 26.06.26. Dette ønsket om prokolltilførsel gjelder at KUs leder ble nektet å legge fram sitt forslag til vedtak og at dette er å anse som vesentlig saksbehandlingsfeil. Styret må behandlet dette som egen sak.
7/9/26	Behandling av klagesak fra trener - Rune Rasmussen Saken gjelder at han ikke ble invitert som trener til trenerforumet som skal holdes på Gardermoen 14. Og 15. August.

8/9/26	Behandling av sakliste for ekstraordinært Ting Syv klubber har bedt om ekstraordinært Ting. Dette er stort nok antall klubber til at lovens krav er oppfylt. Klubbene har bedt om at sak 1 på saklisten behandling av dokumentet fra KU som ble avvist på forrige ekstraordinære tinget fordi det var kommet inn etter tidsfristen. Styret må ta stilling til innholdet i dokumentet, og hvert av de forslagene som kontrollutvalget har lagt inn i dokumentet som forslag til vedtak. Sak 2. De syv klubbene som har krevd ekstraordinært ting har fremmet krav om mistillit mot president og visepresident. Administrasjonen har rådført seg med juss i NIF slik at saklisten blir korrekt ift. det som er intensjonen med forslaget. Intensjonen fra de tre klubbene er at det skal holdes nyvalg på president og visepresident dersom det blir vedtatt mistillit i sak 2. Sak 3. Dersom det blir vedtatt mistillit skal det velges ny president og ny visepresident. Styret bes ta stilling til hvordan den endelige saklisten skal formuleres. Saklisten må sendes ut senest 14 dager før 2. September.
9/9/26	Oppfølging av vedtak om å ha med utøverkomiteen på styremøter Styret må innkalle utøverkomiteen til et møte om saken. Ferieavvikling helt fram til dette møtet har gjort det vanskelig å ha noe møte i sommer. Det må settes dato for slikt møte med utøverkomiteen.
10/9/26	Økonomisk rapport GS legger fram rapport om forbundets økonomiske stilling pr. 1. August. Styret må gå gjennom hele budsjettet post for post, slik at styret er godt kjent med hva som ligger inne av aktivitet i hver post fram til nyttår, og hva dette vil koste. Styret må blant annet ta stilling til økonomien i Nordisk mesterskap. I og med at mesterskapet går i Norge, og at det i praksis er to mesterskap i ett over tre dager. Dette gjør at NVF vil få kostnader ut over selve deltakerkostnaden. Mange vil få hele fire overnattingsdøgn.

11/9/26	Gjennomgang av status for Prosjekt 6000 og kurs- og kompetanse Styret gjennomgår status, får informasjon om kunnskap som er innhentet fra Italia, og hvilke aktiviteter som er planlagt fram mot nyttår. Dette prosjektet griper direkte inn i strategiplanens punkter om klubb utvikling, kompetanse, og rekruttering. Dette må derfor gjennomgås.
12/9/26	Behandle søknader om utlyste stillinger i regionene På forrige styremøte ble denne saken utsatt fordi det kom for tett på sommerferien, og det var ikke mulig på det tidspunktet å ta stilling til, eller får i gang nye ansatte. Styret bes behandle saken og relatere til budsjettet.
13/9/26	Forbundstingets vedtak om å beholde regionene Vedtaket fra tinget lyder: <i>«Vektløfterforbundet skal videreføre regionene, men med tydeligere og forenklede retningslinjer for mandat, økonomi, og ansvar. Styret har fullmakt til å følge opp vedtaket og utarbeide nødvendige tilpasninger i organisasjonsstruktur og reglement i tråd med valgt modell».</i> Styret bør snares sette et møte med regionene der man gjennomgår status for lovverk, avholdelse av styremøter og årsmøter, samt snakke om protokoller fra møtene. Tinget ber om tydeligere og forenklede retningslinjer. Forbundet bør ha dette klart i god tid før nyttår.
14/9/26	Kvalifiseringsfrist og nye kvalifiseringskrav til Nordisk mesterskap 2026 Det nordiske forbundet har satt påmeldingsfristen til 20. September. Dette er samme dag som vår kvalifiseringsfrist går ut. Fristen må derfor justeres for at vi skal rekke å melde på inne frist. SU har også kommet med forslag til senking av kvalifiseringskravene. Dette må eventuelt vedtas av styret.
15/9/26	Nordisk mesterskap 2026 og VM masters 2029 i Tysvær Saken ble utsatt på forrige møte pga. stor saksmengde og at mesterskapene er litt fram i tid.

	Styret bes diskutere forbundets rolle i arrangementet av disse mesterskapene. Hva kan forbundet eventuelt bidra med for å støtte arrangøren? Når det gjelder Nordisk mesterskap er det NVF som står som formell arrangør. Det vises her også til sak 10/9/26 som omhandler økonomi ift. dette.
16/9/26	Forslag om arrangørpakke for utlån ved mesterskap Det har kommet inn et forslag om at NVF bør ha en pakke med utstyr som arrangører av norske mesterskap kan låne når det skal arrangere et NM. Styret bes behandle forslaget.
17/9/26	Kulturarbeid i styret Styret ønsker å starten prosess med kulturarbeid. Og vil starte med seg selv. Det legges opp til en prosess der styret diskuterer verdier og holdninger i den hensikt å skape en felles forståelse for hvordan styret ønsker å ha det hos oss. Hvordan definerer vi godt styrearbeid? Hvordan kan styret være et godt forbilde for kultur og samarbeid med resten av organisasjonen? Strategiplanen frem til 2028 beskriver idrettsglede, inkludering, felleskap og prestasjoner som viktige verdier NVF sin virksomhet bygger på. Hvordan bør disse verdiene gjenspeile styrets arbeid og organisasjonens arbeid? Hvordan skal det jobbes med å synliggjøre disse verdiene, og hvordan skal det jobbes for at verdiene gjenspeiles i hele organisasjonen?
18/9/26	Styrekurs I mars hadde styret planlagt et styrekurs med fokus på oppgaver, ansvar og kultur. Dette måtte utsettes av praktiske grunner. Nå er Stein Rune Halck invitert på nytt til å holde dette kurset for styret. Han kommer søndag 16. august klokken 13:00.